



Protokoll 2022:01

Plats Tid

P206, Hus P, Paradisgatan 5 P, Lund Klockan 17:15-19:01

Närvarande:

Beslutande ledamöter

Vendela Lindholm	Ordförande
Kristina Martens (via Zoom)	Vice ordförande
Maja Konforta (via Zoom)	Sekreterare
Alexandra Schad	Pr- och informationsansvarig
Arwin Naderi	Ordförande trivselutskottet
Hugo Härmark (via Zoom)	Ordförande nätverksutskottet
Daniel Werner	Ordförande utbildningsutskottet

Övriga (om närvarande)

§ Ärende:

1. Mötets öppnande

Mötet öppnas kl. 17:15.

2. Mötets beslutsmässighet

Mötet är beslutsmässigt.

3. Adjungeringar

Inga närvarande behöver adjungeras.

4. Val av justerare

Styrelsen beslutar

att utse Daniel Werner till justeringsperson jämte ordförande Vendela Lindholm.

5. Fastställande av dagordning

Styrelsen beslutar

att godkänna dagordningen.



6. Fastställande av föregående protokoll

Styrelsen beslutar

att protokollet 2021:11 förs till handlingarna.

7. Ordförande informerar

Idag hade styrelsen presentation för T1 via Zoom. T1 har sin första tenta 17/2 och den ska eventuellt vara på plats. Om den är på plats ska LP bjuda på fika. Vendela föreslår att vi ska börja servera fika ca 1h innan sluttiden.

Vendela föreslår att städning av skåpet i P005 ska ske onsdagen den 26/1 från kl.14.00.

Vendela talar om posten som ekonomiansvarig. Vendela är för närvarande ekonomiansvarig och hade en kort överlämning med Erik Lundin. Styrelsen ska fråga personer på sina respektive terminer om de kan tänka sig ta posten. Posten ska också marknadsföras på LPs sociala medier.

Vendela vill att möjligheten att delta på distans ska finnas på utskottsmötena även i de fall de hålls på plats i P-huset. Vendela menar även att varje utskott kan ha en vice ordförande. Vice ordförande kan då delta på styrelsemötena i de fall att ordföranden för respektive utskott inte kan delta.

Vendela har ett förslag som rör omorganisering av utskotten. Förslagen gäller t.ex att slå ihop utbildnings- och jämlikhetsutskottet. Ordförande för utskottet bestämmer då själv vilka event som ska anordnas. Hon funderade även på om man skulle göra två arbetsgrupper av Trivselutskottet - en grupp mer ansvarig för sittningar och en grupp som är mer fokuserade på t.ex parkhäng, spelkvällar, quiz osv. Vendela tänker att det kan öka antalet event som hålls. Trivselordförande kan då utse en ansvarig för varje grupp vars uppgift är att rapportera tillbaka till ordföranden. Arbetsgrupperna skulle då bli mer självgående menar Vendela. Arwin ska lyfta förslaget med Trivselutskottet.

Redaktionen är ett utskott som inte haft så mycket engagemang. Vendela undrar om det ska vara ett utskott. Alexandra har pratat med personer i sin klass som är intresserade av att vara engagerade i utskottet.

8. Vice ordförande informerar

Kicki undrar hur vi ska göra med fika med LP. Som det ser ut nu kanske det inte går att genomföra och hon undrar om styrelsen har förslag på andra aktiviteter som t.ex skulle kunna ske digitalt. Vendela föreslår att Kicki ska planera för en fika med LP i början av februari och om omständigheterna hindrar oss får vi ställa in det.

9. Psykologförbundets studentförening i Lund informerar

Ingen representant närvarar.

10. Studentrepresentant i ledningsgruppen informerar

Ingen representant närvarar.



11. Studentrepresentant i institutionsstyrelsen informerar

Ingen representant närvarar.

12. Ekonomiansvarig informerar

Vendela är nu efter Stormötet ekonomiansvarig. Erik Lundin som tidigare var ekonomiansvarig har dock åtagit sig att färdigställa en del arbete från hösten rörande bl.a kvitton.

Kristina Martens lämnar mötet kl. 17.49

13. Rapport från utskotten

a. Jämlikhetsutskottet

Ingen representant närvarar.

b. Nätverksutskottet

Hugo har inte gjort så mycket då han varit sjuk. Han har tankar på att ha ett öppet möte för att fånga upp T1or som är intresserade av utskottet. Christian Rück ska eventuellt bjudas in för att hålla i en föreläsning där det är Per Johnsson som håller i kontakten. Hugo har haft möte med Samhällsvetarkåren och andra programföreningar. Det ska hållas ytterligare ett möte. Hugo hoppas på någon typ av samarbete mellan programföreningarna.

c. Trivselutskottet

Arwin har haft kontakt med faddrarna angående anknytningen. Det har förekommit en diskussion kring vad "alkoholfria event" under anknytningen innebär. Arwin vänder sig till styrelsen och undrar om vi ska tydliggöra innebörden. Styrelsen diskuterar ett eventuell förtydligande kring reglerna kring alkoholfria event inför nästa anknytningsperiod.

Styrelsen diskuterar under vilket event under anknytningen vi ska presentera oss på. Eventet "Life hacks och filmkväll" den 24/1 diskuteras specifikt.

Arwin har skrivit till Östgöta nation om en eventuell fin- eller fulsittning. Denna kommer bara vara för novischer och faddrar. Restriktioner kommer finnas med ett minimum av deltagare på 30 st och ett maxantal på 40 st.

d. Utbildningsutskottet

Bokcirklar är i full gång. Daniel hade gärna bjudit in Alexander Bard till en föreläsning i vår. Detta diskuteras av styrelsen. Daniel vill att LP ska stå för eventet eftersom det innebär att han kan hyra lokalen billigare. Vendela vill att vi tar in en tredje part från institutionen för att vi ska kunna komma vidare i diskussionen. Ett extra möte ska hållas för att bara diskutera denna frågan.

e. Redaktionen

Alexandra har börjat göra posters till bl.a bokcirkklarna och ska lägga ut på våra sociala medier att posten som ekonomiansvarig behöver tillsättas. Hugo kommer fixa ett nytt



google-form och ett excel-ark för medlemmar det nya året. Alexandra kommer marknadsföra detta när det är färdigställt.

14. Merchandise

En arbetsgrupp för merchandise diskuteras. Ett mejl ska komponeras och skickas ut via Anita Lennerstedt till studenterna så de kan anmäla sitt intresse för att vara delaktiga i arbetsgruppen. Ansvarig för att samla ihop arbetsgruppen är Vendela.

15. Övriga ärenden

Möjligheten till SI-pass diskuteras. Institutionen måste troligen godkänna detta eftersom det i så fall är de som betalar ut lön till SI-ledarna.

16. Datum och fika-ansvar för nästa styrelsemöte

Datum för nästa möte är torsdag den 10/2 kl.17.00. Alexandra är fika-ansvarig.

17. Mötets avslutande

Mötet avslutas kl. 19:01.

Maja Konforta
Sekreterare

Vendela Lindholm
Ordförande

Daniel Werner
Justerare